
10. oktober 2014 

 

Bestyrelsesmøde i Spækhuggerklubben 

den 7. oktober 2014  

 

Til stede: Jesper, Sune, Martin, Per og Henrik 

Pkt. 1 Konstitution 

Bestyrelsen valgte Jesper til formand og bød velkommen til Sune Wohlert Smidt, der 

deltog for første gang efter René 

 

Pkt. 2 DM i 2014 

Stævnet var fint, uden at høre til de bedste. Fremover bør det undgås at blande joller 

og kølbåde ved samme DM. 

 

Pkt. 3.  DM 2015 

Afvikles i Århus i uge 33 – formentlig fredag til søndag – sammen med Albin Express 

 

Pkt. 4.  DM 2016 

Der arbejdes imod DM i SUNDET – Sune kontakter. 

 

Pkt. 5.  Skolebådsprojektet 

Per kontakter SUNDBY sejlklub, hvor de har 3 skolebåde. 

Sune videregiver ideen om fællestræning i maj 2015 til Svanemølleklubberne.  

 

Pkt. 6.  DEN 1 

 Der afsendes en fondsansøgning på 156.000 kr. til AP Møller Fonden 

 Per får mandat til at gå videre op til en udgiftsramme på i alt 40.000 kr. 

 



Pkt. 7.  Master 

 Per laver en annonce på hjemmesiden for at teste interessen. 

Hvis 10 tilsagn bliver prisen ca. 9.000 kr. pr. masterør. 

 

Pkt. 8.  Hjemmeside 

Sune laver et ”forside”-oplæg som kan lægges oven på den eksisterende hjemmeside. 

Aftalt at vi hver især forsøger at indhente beretninger om, hvorfor unge køber 

spækhuggere. 

 

Pkt. 9.  Økonomi 

 Økonomien er sund med ca. 100.000 kr. i banken. 

 

Pkt. 10. Klassebådsnetværk 

Vi er positive over for ideen og medlemmer af bestyrelsen forsøger at troppe op til et 

fælles arrangement i november 2014. 

 

Pkt. 11 Eventuelt 

 Næste møde hos Jesper den 5.marts 2015 

. 

                  Henrik 


